

《单词百科:repeater是什么意思?repeater怎么发音?repeater的解释和用法》

英语单词repeater是什么意思?repeater怎么读?repeater怎么发音?简答网为您整理了repeater的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



repeater怎么读

repeater的读音:[r pi:t (r)]

repeater的意思

1、n.连发枪，打簧表;转电线圈;

repeater的近义词

1、habitual criminal [法] 惯犯，累犯;

2、recidivist n.惯犯，累犯;

repeater的双语例句

1、Halving the repeater spacing made it possible to triple the bandwidth.

把收音机间隔缩小一半,就能使带宽增加三倍.

2、First , the simulation platform of CAPS space link and repeater subsystem was constructed.

一是构建了CAPS空间链路和转发器分系统的仿真平台.

3、He would fire one single shot from his eight-chambered repeater.

他要用他那只八响枪开一枪.

4、Telegraph repeater. One-way simplex , two-way simplex, or duplex operation can be specified.

电报中继器. 可指定为单向单工、双向单工或双工运行.

5、Others use CTCSS to keep all but subscribing members off the repeater.

也有一些用来禁止为核准的人员使用中继.

6、Halving the repeater spacing made it possible to quadruple the bandwidth.

把增音机间隔缩小一半,就能使带宽增加三倍.

7、Halving the repeater spacing from 20 nm to 10 nm made it possible to quadruple the bandwidth.

把增音机间距减少一半,由20海里减少为10海里,就能使带宽增加3倍.

8、But a traditional repeater destroys the quantum states of the photons, as their planes of polarisation.

然而传统的中继器会破坏光子的量子形态,正如时他们的水平面发生偏振.

9、Telegraph repeater qualifiers . Type of direct current can be specified.

电报中继器限定符. 可指定直流电流类型.

10、In this system, more routs are selected by dummy repeater technique.

该系统是将各测点(分站)虚拟为中继站来实现多路由选择.

11、 A hub consists of a hub repeater section and a hub controller section.

集线器由集线器中继器和集线器控制器组成.

12、 Here we will show how to bind an XML file to a Repeater control.

这里我们将演示如何将XML文件绑定到转发器控件上.

13、 This paper introduces the ultra-long span non-repeater optical transmission technologies, the solutions of the Fiberhome Inc.

介绍了超长距离无中继(超长跨距)光传输技术,
烽火超长跨距光传输的解决方案、特点和应用.

14、 Every repeater unit is supplied with a mains power supply unit with a 1.9 metre cable.

每个中继器都配备了一主电源的1.9米电缆供电单元.

15、 Therefore the fiber optic repeater will play an important role in WCDMA system.

因此,毫无疑问光纤直放站在WCDMA系统中会起到重要的作用.

以上是简答网为您整理的repeater怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助. 查看更多关于repeater的用法、repeater的释义、repeater的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/repeater>